
           - projekt - 

 

    P R O T O K Ó Ł  Nr  LVII/10 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 30 września  2010r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

Godzina rozpoczęcia: 13:00 

Godzina zakończenia: 16:15 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska stwierdziła, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 9 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Przewodnicząca powitała zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2.Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska odczytała  

proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Uroczyste wręczenie nagród dzieciom biorącym udział w Kampanii „Zachowaj 

Trzeźwy Umysł”. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

5. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 



8. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie gminy Mieroszów na 2010 rok. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze danego roku 

budżetowego. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze samorządowej 

instytucji kultury utworzonej w celu wykonywania zadań publicznych. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLVIII/220/10 z dnia 31 marca 2010 roku zmieniającej Uchwałę Nr 

XVII/62/07 z dnia 30 października 2007r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekształcenia 

samorządowego zakładu budżetowego pn. „Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej” w Mieroszowie poprzez jego likwidację w celu utworzenia 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mieroszowie. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania, ustalenia numeru, granic i siedziby obwodowej komisji 

wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania w wyborach do rad gmin, rad 

powiatów, sejmików województw, Rady m. st. Warszawy i rad dzielnic m. st. 

Warszawy oraz wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zawarcia przez Gminę 

Mieroszów porozumienia ze starostwem Powiatowym w Wałbrzychu 

dotyczącego powierzenia do realizacji zadania własnego z zakresu oświaty, 

polegającego na przejęciu od 1 stycznia 2011 roku Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych.  

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie oddania  w użyczenie 

lokalu użytkowego w Unisławiu Śląskim nr 13 na rzecz  Sołectwa Unisław 

Śląski. 



17. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w zakresie 

wydatkowanych środków na umowy o dzieło i umowy     zlecenie w Urzędzie 

Miejskim  

18. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w zakresie  wypłaconej 

przez Urząd Miejski dotacji dla Stowarzyszenia Słoneczko w Unisławiu 

Śląskim. 

19. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

20. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

21. Wolne wnioski, informacje, apele. 

22. Zakończenia obrad. 

 

 Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z  prośbą   

o wprowadzenie zmian do porządku obrad polegających na zamianie punktów tak, 

aby : 

- w pkt. 9 omówić projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLVIII/220/10 z dnia 31 marca 2010 roku zmieniającej Uchwałę Nr 

XVII/62/07 z dnia 30 października 2007r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

- w pkt. 10 omówić Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie 

przekształcenia samorządowego zakładu budżetowego pn. „Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej” w Mieroszowie poprzez jego likwidację w celu 

utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mieroszowie. 

Następnie Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się  

z prośbą o umieszczenie w porządku obrad, w pkt.17 projekt uchwały Radny 

Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Statutu Wałbrzyskiego Związku 

Wodociągów i Kanalizacji. 

 

Prośby Burmistrza Mieroszowa dotyczące zmiany w porządku obrad zostały 

przyjęte 12 głosami „za” radnych obecnych na sali podczas głosowania. 

 

 



Ad.3.Uroczyste wręczenie nagród dzieciom biorącym udział w Kampanii 

„Zachowaj Trzeźwy Umysł”. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz wręczył nagrody uczniom, 

którzy wzięli udział w X Jubileuszowej  Edycji Zachowaj Trzeźwy Umysł. 

Laureaci z Gminy Mieroszów w 2010 roku: Weronika Żywczak, Dominik Ilczyszyn, 

Karolina Litwin, Aleksander Osiński, Karol Paduch, Karolina Lipińska, Piotr 

Jankowski. 

 

Ad.4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa oraz 

protokołu z sesji nadzwyczajnej, odbytej w dniu 10 września 2010r omówiła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska informując, że zarówno  

protokół  z sesji jak i z sesji nadzwyczajnej zostały sporządzone i wyłożone do wglądu 

w biurze Rady Miejskiej, a także opublikowane na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznych Gminy Mieroszów. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi  

do protokołów. 

 

Nikt z Radnych nie zgłosił uwag. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z poprzedniej sesji . 

 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa został przyjęty 10 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się”. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół z sesji 

nadzwyczajnej, odbytej w dniu 10 września 2010r.  

 

Protokół z sesji nadzwyczajnej został przyjęty 11 głosami „za”, 0 „przeciw”,  

2 „wstrzymującymi się”. 



Ad.5.Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani 

Justyna Rogulska informując, że w tym okresie zwołała na wniosek Radnych Rady 

Miejskiej sesję nadzwyczajną poświęconą uchwale w sprawie zawarcia przez Gminę 

Mieroszów porozumienia ze starostwem Powiatowym w Wałbrzychu dotyczącego 

powierzenia do realizacji zadania własnego z zakresu oświaty, polegającego na 

przejęciu od 1 stycznia 2011 roku Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych, oraz 

zwołała dzisiejszą sesję Rady Miejskiej. 

Ponadto Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła  korespondencję jaka 

wpłynęła w okresie miedzysesyjnym do Biura Rady Miejskiej : 

- W dniu 31 sierpnia wpłynął wniosek Stowarzyszenia Klon/jawor o udostępnienie 

danych publicznych. 

Odpowiedź na powyższy wniosek została wysłana 2 września br. 

- W dniu 13 września br. wpłynęło pismo Państwa Gertrudy i Andrzeja Zagodzińskich 

w sprawie wykonania odwodnienia wybudowanego zjazdu z drogi krajowej nr 35 na 

drogę gminną , stanowiącego dojazd do posesji Państwa Zagodzińskich. 

Pismo zostało skierowane do Burmistrza Mieroszowa celem odniesienia się. 

- W dniu 13 września br. wpłynęło pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w 

Wałbrzychu w sprawie informacji o wynikach dokonanej analizy złożonych 

oświadczeń majątkowych przez osoby zobowiązane do ich złożenia. 

- W dniu 17 września 2010r.  wpłynął protest Komitetu Obrony Praw Mieszkańców 

Wałbrzycha przeciwko budowie nowego kamieniołomu w Rybnicy Leśnej. 

Pismo zostało skierowane do Burmistrza Mieroszowa celem odniesienia się. 

- W dniu 17 września br. wpłynął prawomocny wyrok Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego we Wrocławiu w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 7 grudnia 2009r. w sprawie ustanowienia opłaty za 

świadczenie w prowadzonych przez gminę przedszkolach publicznych w zakresie 

przekraczającym podstawy programowe. 

- W dniu 20 września 2010r. wpłynął wniosek Stowarzyszenia „Słoneczko Unisławia”  

o uwzględnienie w budżecie Gminy na rok 2011r. środków finansowych na 



finansowanie edukacji przedszkolnej w ramach funkcjonującego w Unisławiu Śląskim 

Przedszkola „Słoneczko”. 

W dniu 23 września 2001r. wpłynął wniosek Radnego – Pana Macieja Barana o 

wprowadzenie do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania pod nazwą „remont 

drogi gminnej „ położonej na działce 460/DR od drogi krajowej nr 35 do połączenia z 

drogą gminną leżącą na działce nr 421/DR oraz remont drogi gminnej położonej na 

działce 421/DR. 

- W dniu 21 września br. przekazałam do Urzędu Skarbowego oświadczenia 

majątkowe radnych, składane na koniec kadencji, oraz przekazałam do Burmistrza 

Mieroszowa celem opublikowania ich na stronie BIP Mieroszów.  

- W dniu 23 września wpłynęło pismo z Powiatowego Urzędu Pracy w Wałbrzychu 

 w sprawie sygnalnej sytuacji na rynku pracy w powiecie wałbrzyskim . 

- W dniu 27 września 2010r. wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 w sprawie opinii o informacji, o przebiegu budżetu za I półrocze 2010r.  

 

Ad.6.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz . 

 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.8.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Mieroszowa 

dlaczego  nie mógł złożyć wniosku do projektu budżetu gminy Mieroszów na przyszły 

rok dotyczącego dokończenia remontu świetlicy sołeckiej w Nowym Siodle. 



Ponadto Pan Radny Gubernat zapytał dlaczego dokumenty ( prognoza długu kwot i 

spłat na 2010r.) przedkładane Radnym różnią się kwotami o tych, które są 

przekazywane do Regionalnej Izby Obrachunkowej zamieszczane w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z prośbą do 

Radnego Pana Gubernata aby zgłoszone wcześniej pytania były przedstawione w 

formie pisemnej z załączonymi dokumentami, które zdaniem Pana Radnego różnią się 

od tych umieszczanych na stronie BIP. 

Odpowiedź na powyższe pytania również będzie przekazana w formie pisemnej. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z pytaniem kiedy odbędzie się 

przetarg na opał dla placówek oświatowych na terenie gminy i kiedy placówki mogą 

spodziewać się dostawy opału. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z prośbą o otwarcie furtki z boku 

boiska, ponieważ dzieci korzystające z boiska przechodzą przez siatkę i niszczą ją.  

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy droga przez ul. Kwiatową do 

Czech jest już otwarta od strony polskiej. 

 

Radny – Pan Maciej Baran w odniesieniu do pkt. 8 sprawozdania Burmistrza 

Mieroszowa z czynności wykonywanych okresie miedzysesyjnym  tj. spotkania władz 

gmin, dotyczącego  „Budowy środkowo – sudeckiego regionu gospodarki odpadami w 

oparciu o Zakład Unieszkodliwiania Odpadów w Lubawce” , zwróci się z pytaniem 

jakie zostały wypracowane warunki uczestnictwa, szczególnie od strony finansowej. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XLVIII/220/10 z dnia 31 marca 2010 roku zmieniającej Uchwałę Nr 

XVII/62/07 z dnia 30 października 2007r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej omówił Burmistrz  Mieroszowa – Pan 



Andrzej Laszkiewicz informując, że w związku z wystąpieniem Gminy Mieroszów  

z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Wałbrzychu koniecznym staje 

się przejęcie usług świadczonych dotychczas przez Związek i rozszerzenie 

działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Mieroszowie  

o gospodarkę ściekową i wywóz nieczystości płynnych. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział :  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej poinformował, że na posiedzeniu Komisji został 

podjęty wniosek o zobowiązanie Burmistrza Mieroszowa do przygotowania zmian w 

budżecie gminy Mieroszów na 2010r. aby można było zabezpieczyć środki finansowe 

potrzebne do przejęcia przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

gospodarki wodno – ściekowej na terenie gminy Mieroszów. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/245/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2010r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/220/10 z dnia 31 marca 2010 roku 

zmieniającej Uchwałę Nr XVII/62/07 z dnia 30 października 2007r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej została przyjęta 

14 głosami „za” radnych obecnych podczas głosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 



Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekształcenia 

samorządowego zakładu budżetowego pn. „Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej” w Mieroszowie poprzez jego likwidację w celu utworzenia 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mieroszowie omówił Pan 

Tadeusz Słocki informując, że przepisy dotyczące przekształcenia zakładu 

budżetowego w spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością uregulowane zostały w 

dwóch ustawach: 

 – ustawy z dnia 20 grudnia 1996 r. o gospodarce komunalnej (Dz. U. z 1997r.  

Nr 9, poz. 43 z późn. zm ) , 

- ustawy z dnia 27 sierpnia  2009r.  o finansach publicznych (Dz. U. nr 157 poz. 1241 

z późn. zm.). 

 Przekształcenie polega na likwidacji zakładu budżetowego w celu utworzenia 

spółki prawa handlowego (spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  ).  

Nowo powstały podmiot, w tym przypadku „Spółka” staje się następcą praw  

i obowiązków (art. 23 ust. 3 ustawy o gospodarce komunalnej), w tym również 

podatkowych (art. 93b ordynacji podatkowej). Spółka powstała w wyniku 

przekształcenia wstąpi we wszystkie prawa i obowiązki związane z działalnością 

zakładu. 

 Spółka przejmuje należności i zobowiązania zakładu budżetowego 

likwidowanego w celu przekształcenia (art. 16 ust. 7 ustawy o finansach publicznych).  

 Pracownicy zakładu budżetowego stają się pracownikami spółki  

(art. 23¹ Samorządowy  zakład budżetowego pn. „Zakład  Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej ” w Mieroszowie Samorządowy  w związku z art. 23 ust. 3 ustawy  

o gospodarce komunalnej). Składniki mienia zakładu budżetowego przekształconego 

w spółkę będą stanowić majątek spółki, a prawo zarządu gruntem przekształconego 

zakładu budżetowego stanie się prawem użytkowania wieczystego spółki (art. 23 ust. 

1 i 2  ustawy o gospodarce komunalnej).   

 Oznacza to przejęcie przez powstałą w wyniku przekształcenia jednoosobową 

spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością całości majątku  samorządowego   zakładu 

budżetowego pn. „Zakład  Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej” w Mieroszowie, 

jego pracowników, obowiązków i praw.  



 Składniki mienia przekształconego zakładu budżetowego staną się majątkiem 

Spółki (wg wartości bilansowych).  

 Spółka będzie świadczyła usługi komunalne w oparciu o umowę zawartą  

z Gminą. 

 

Pan Tadeusz Słocki przypomniał, że projekt uchwały był szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji. Poinformował również, że ten akt prawny jest weryfikowany 

przez dwa organy tj. przez notariusza i sąd. Jeśli chodzi o przekształcenie jest to 

rozwiązanie standardowe polega  na przekształceniu zakładu w spółkę. Majątek jest 

zinwentaryzowany ,wnoszony w formie aportu, wartości bilansowej. Wkład pieniężny 

o wartości 5 tys. zł, bo taka jest najniższa forma ułatwiająca zawiązanie spółki bez 

wniesienia aportu. Pracownicy zakładu stają się z mocy prawa pracownikami spółki, 

składniki mienia są wnoszone zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Tutaj 

będzie obowiązywała ustawa o rachunkowości, o podatku od osób prawnych. Umowa 

spółki powinna być sporządzona do końca marca 2011r. przez poświadczenie 

notarialne spółka staje się organizacją. Później spółka zostaje zgłoszona do Krajowego 

Rejestru Sądowego.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem kiedy będzie powołana rada 

nadzorcza spółki. 

 



Pan Tadeusz Słocki poinformował, że zarząd spółki i organy spółki będą powołane 

jeżeli spółka będzie zgłoszona do rejestracji czyli będzie to około kwietnia 2011r.  

 

Radny – Pan Maciej Baran zwrócił się z prośbą o wytłumaczenie dlaczego termin 

powołania organów spółki to musi być miesiąc kwiecień a nie na przykład listopad. 

Pan Radny poprosił również uzasadnienie tego z podaniem podstawy prawnej. 

 

Pan T. Słocki poinformował, że podany termin nie wynika z podstawy prawnej, ale 

żeby spółka mogła zacząć działać od 1 lipca i mogła dobrze za funkcjonować należy 

dokonać wszystkich czynności stosunkowo wcześniej. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zauważył, ze nie ma takiej potrzeby ani 

możliwości żeby spółka za funkcjonowała od teraz bez żadnych źródeł przychodu. 

Gminy nie stać na utrzymanie zarządu i funkcjonowania spółki. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że podstawową 

sprawą przy utworzeniu spółki jest uchwała, którą radni wcześniej podjęli. Chodzi o 

to, żeby zakład przejął gospodarkę wodno – ściekową od pierwszego stycznia 2011r. 

Nie można tworzyć spółki kiedy nie zostały jeszcze uregulowane sprawy z 

Wałbrzyskim Związkiem Wodociągów i Kanalizacji. 

 

Pan T. Słocki zauważył, ze tą spółkę zanim powstanie trzeba najpierw wyposażyć. 

 

Radny – Pan Maciej Baran zauważył, ze zapis w § 1 omawianego projektu uchwały 

jest dość sztywny odnośnie datowania tj.  że likwidacja ZGKiM nastąpi z dniem 30 

czerwca a powołanie spółki z dniem 1 lipca. Tutaj musi być zgoda rady na ewentualną 

zmianę. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zauważył, że obecna rada wyznaczyła pewien 

kierunek, do którego gmina powinna zmierzać i niejako został on narzucony następnej 

radzie, ale czy następna rada się do tego zastosuje to już inna kwestia. 



 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/246/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2010r.  

w sprawie przekształcenia samorządowego zakładu budżetowego pn. „Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej” w Mieroszowie poprzez jego likwidację  

w celu utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mieroszowie 

została podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2010 rok omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Iwona Wojciechowska – Zatorska informując, że zwiększenie planu dochodów o 

kwotę 400.000 zł dotyczy promesy jaką otrzymała gmina na zadanie „Odbudowa drogi 

gminnej i kanału odprowadzającego wodę w ul. Unisławskiej w Sokołowsku”  

ze środków na usuwanie skutków powodzi. Natomiast zmniejszenie o kwotę 160.880 

zł dotyczy zmniejszenia środków ujętych w budżecie o jakie pierwotnie starała się 

gmina w kwocie 400.000 zł na powyższe zadanie i na zadanie „Odbudowa mostu na 

potoku Sokołowiec w ul. Unisławskiej w Sokołowsku” (które zostało zrealizowane), 

których w całości nie otrzymała. 

Przesunięcie kwoty 40.000 zł z rozdziału 60016, 71004, 90003 i 9004 dotyczy 

zabezpieczenia środków na nowe zadanie inwestycyjne pn. „Rewitalizacja strefy 

śródmiejskiej Mieroszowa – opracowanie dokumentacji”. 

Po rozliczeniu umowy UWA/000263/01/D w ramach programu „Uczeń na wsi – 

pomoc w zdobywaniu wykształcenia przez osoby niepełnosprawne” wystąpiła 

konieczność zwrotu niewykorzystanych środków przyznanych na obsługę programu, 

wydatki te powinny być sklasyfikowane w rozdziale 85324 § 2910 natomiast koszty 

obsługi bankowej oraz prowizje w § 4300     a nie tak jak przyjęto w rozdziale 75023. 



W związku z podpisaniem umowy z Powiatem Wałbrzych na pomoc finansową  

w formie dotacji na finansowanie funkcjonowania I oddziału szkoły 

ponadgimnazjalnej – Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Zaocznego 

wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Ustawicznego, gmina Mieroszów  

z oszczędności na wydatkach Biura Rady Miejskiej przekaże na ten cel kwotę 12.267 

zł z rozdz. 80120 §  2320.   

Zmiana załącznika dochodów własnych dotyczy otrzymanej darowizny w kwocie 

10.000 zł na polepszenie stanu dróg od DAR LESNI SPOLECNOST BROUMOV 

HOLDING A.S. 

W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy po stronie dochodów i wydatków pomiędzy działami co jest wyłączną 

kompetencją organu stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie uchwały  

w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie.  

W dyskusji brali udział : 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński złożył wniosek, aby w związku z rozszerzeniem 

działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej zmniejszyć wydatki  

w Dziale 750 Rozdział 75023, w § 4010 o 50 tys. zł , w § 4110 o 10 tys. zł,  

a pozyskane środki przekazać na dotacje dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że jest 

przeciwny temu wnioskowi ponieważ omawiany projekt uchwały był procesowany na 



komisji i został zaopiniowany pozytywnie. Złożony wniosek burzy cały porządek tej 

uchwały. Oczywiście wiążący jest wniosek Komisji Ogólnej. Teraz jest analizowany 

budżet i będzie przedłożony radnym projekt na Komisję i sesję październikową. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński poinformował, że wycofuje złożony wniosek i 

oczekuje stosownego projektu uchwały, w którym zostanie zawarta ta kwestia. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, informując 

jednocześnie, że z godnie z zapisami obowiązującego Statutu Gminy Mieroszów 

będzie to głosowanie w trybie jawnym imiennym tj. Radny wyczytany z listy 

obecności opowie się  „za”, „przeciw” bądź „wstrzyma się od głosu”. 

 

Uchwała Nr LVII/247/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 210r.  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2010 rok została 

podjęta 14 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Za podjęciem powyższej uchwały głosowali Radni : Pan Maciej Baran, Pani Dorota 

Błażejowska, Pan Piotr Brzecki, Pani Maria Chmielnicka, Pan Robert Gałązka, 

Pan Ryszard Gubernat, Pan Jan Kucharski, Pan Mariusz Liczbiński, Pan Jacek 

Nahorecki, Pani Justyna Rogulska , Pan Michał Sowa, Pani Elżbieta 

Szczepkowska, Pan Mieczysław Wujda, Pan Jerzy Żak. 

 

Radny- Pan Krzysztof Kręzel był nieobecny podczas głosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze danego roku 

budżetowego omówiła Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska 



informując, że w związku ze zmianą ustawy o finansach publicznych należało zmienić 

i zaktualizować podstawę prawną i tak: artykuł 266, ust 2  ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240 z późniejszymi zmianami ) 

obliguje organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego do określenia zakresu i 

formy informacji o przebiegu wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego. 

Ponadto w poprzedniej uchwale błędnie określono zakres informacji dodając formę 

sprawozdania rocznego co nie jest zgodne z treścią art. 266 ust. 2 ustawy o finansach 

publicznych z dnia 27 sierpnia 2009r. Dz.U. Nr 157 poz. 1240. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był przedmiotem obrad Komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/248/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 30 września 2010r. w 

sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Mieroszów 

za I półrocze danego roku budżetowego została podjęta 12 głosami „za” wszystkich 

obecnych Radnych podczas głosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.13.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze samorządowej instytucji 

kultury utworzonej w celu wykonywania zadań publicznych omówiła Skarbnik 

Gminy – Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska informując, że w związku ze 



zmianą ustawy o finansach publicznych należało zmienić i zaktualizować podstawę 

prawną i tak: artykuł 266, ust 2  ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach 

publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240 z późniejszymi zmianami ) obliguje organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego do określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu, o której mowa w art. 265 a dotyczy 

jednostek dla których organem założycielskim jest jednostka samorządu terytorialnego 

(art. 9  pkt  13 cytowanej ustawy) czyli państwowych i samorządowych instytucji 

kultury. Ponadto w poprzedniej uchwale błędnie określono zakres informacji dodając 

formę sprawozdania rocznego co nie jest zgodne z treścią art. 266 ust. 2 ustawy o 

finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009r. Dz.U. Nr 157 poz. 1240. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/249/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2010r. w 

sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

samorządowej instytucji kultury utworzonej w celu wykonywania zadań publicznych 

została podjęta 12 glosami „za” wszystkich Radnych obecnych na sali podczas 

głosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 



Ad.14.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania, ustalenia numeru, granic i siedziby obwodowej 

komisji wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania w wyborach do rad gmin, 

rad powiatów, sejmików województw, Rady m. st. Warszawy i rad dzielnic m. st. 

Warszawy oraz wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że Prezes Rady 

Ministrów Rozporządzeniem z dnia 17 września 2010 r. zarządził na dzień 21 

listopada 2010 r. wybory  do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, Rady 

m. st. Warszawy i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wybory wójtów, burmistrzów  

i prezydentów miast, które zostały ogłoszone w Dzienniku Ustaw z dnia  

20 września 2010 r. Nr 171, poz. 1151. W związku z tym, zgodnie z art. 30 ust. 2b 

ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów  

i sejmików województw (tj. Dz. U. z 2003 r. Nr 159, poz. 1547 z późn. zm.)  tworzy 

się obwody głosowania w szpitalach i zakładach pomocy społecznej, jeżeli w dniu 

wyborów będzie w nich co najmniej 15 wyborców objętych rejestrem wyborców  

w gminie, a gdy będzie przebywać mniej  niż 15 wyborców objętych rejestrem 

wyborców w gminie można utworzyć obwód głosowania po zasięgnięciu opinii 

kierownika szpitala lub zakładu pomocy społecznej. 

 W oparciu o opinię Prezesa Zarządu Spółki z o. o. „Sanatoria Dolnośląskie”  

w Sokołowsku w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Specjalistycznym 

Szpitalu Chorób Płuc „Biały Orzeł”, oraz Zakładach Opiekuńczo – Leczniczych 

„Odrodzenie” i „Górnik” w Sokołowsku, wnioskuję o podjęcie przez Wysoką Radę 

uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyżej wymienionej 

placówce, ponieważ w dniu wyborów tj. 21 listopada 2010 r.  będzie w niej przebywać 

co najmniej  15 wyborców objętych rejestrem wyborców w gminie Mieroszów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 



W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/250/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2010  

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania, ustalenia numeru, granic  

i siedziby obwodowej komisji wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania  

w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw, Rady m. st. 

Warszawy i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wyborach wójtów, burmistrzów  

i prezydentów miast została podjęta 12 głosami „za” Radnych obecnych na Sali 

podczas głosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.15.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zawarcia przez 

Gminę Mieroszów porozumienia ze Starostwem Powiatowym w Wałbrzychu 

dotyczącego powierzenia do realizacji zadania własnego z zakresu oświaty, 

polegającego na przejęciu od 1 stycznia 2011 roku Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych omówił Burmistrz  Mieroszowa – Pan  Andrzej Laszkiewicz 

poinformował, że zakładanie i prowadzenie publicznych szkół ponadgimnazjalnych 

zgodnie z art. 5a ustawy o systemie oświaty należy do zadań własnych powiatu. 

Decyzja o przejęciu od Powiatu Wałbrzyskiego w/w zadania – przejęcie prowadzenia 

przez Gminą Mieroszów Liceum Ogólnokształcącego dla  Dorosłych – wynika z 

przedstawionej przez Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego propozycji z dnia 3 września 

2010 roku w związku z przedłożonym przez dyrektora Zespołu Obsługi Szkół Nr 5 im. 

M.T. Huberta w Wałbrzychu w skład, którego wchodzi placówka sprawozdaniem z 

naboru uczniów do klas pierwszych na rok szkolny 2010/2011. 

 Szczegółowe zasady prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

określi porozumienie zawarte przez Gminę Mieroszów ze Starostwem Powiatowym  

w Wałbrzychu. 



 Decyzja ta ma na celu poprawę dostępu do edukacji, umożliwienia 

absolwentom gimnazjum kontynuacji  nauki bez ponoszenia kosztów dojazdu do szkół 

na wyższym etapie edukacji i jest  również odpowiedzią na protest rodziców.  

 Uchwała Nr LVI/244/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 10 września  

w sprawie zawarcia przez Gminę Mieroszów porozumienia ze Starostwem 

Powiatowym  w Wałbrzychu dotyczącego powierzenia do realizacji zadnia własnego z 

zakresu oświaty, polegającego na przejęciu od 01 października 2010 roku Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych traci moc, ponieważ przejęcie wyżej wymienionej 

placówki winno nastąpić 01 stycznia 2011 roku a nie 01 października 2010 roku.   

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był przedmiotem obrad Komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/251/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2010r.  

w sprawie zawarcia przez Gminę Mieroszów porozumienia ze Starostwem 

Powiatowym w Wałbrzychu dotyczącego powierzenia do realizacji zadania własnego 

z zakresu oświaty, polegającego na przejęciu od 1 stycznia 2011 roku Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych  została przyjęta  12 głosami „za” Radnych 

obecnych na sali podczas głosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 

 



Ad.16.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie oddania   

w użyczenie lokalu użytkowego w Unisławiu Śląskim nr 13 na rzecz  Sołectwa 

Unisław Śląski omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz 

informując, że w związku z rozwiązaniem umowy użyczenia zawartej pomiędzy 

Gminą Mieroszów a Stowarzyszeniem „Słoneczko Unisławia” na lokal użytkowy  

w Unisławiu Śląskim 13 a, Sołtys Unisławia Śląskiego wystąpił z wnioskiem  

do Burmistrza Mieroszowa o użyczenie wspomnianego lokalu na świetlicę sołecką. 

Sołectwo przy współudziale Stowarzyszenia „Słoneczko Unisławia” wykonało  

w lokalu szereg prac remontowych z myślą, iż będzie on pełnił planowane funkcje  

w sołectwie. Ponadto sołectwo w planie finansowym Funduszu Sołeckiego na rok 

2010 przeznaczyło część środków na remont i wyposażenie klubu co wpłynie na 

szybsze udostępnienie klubu zarówno mieszkańcom sołectwa jak i członkom 

Stowarzyszenia. 

 Lokalizacja lokalu na parterze budynku sprawia, iż jest on dostępny szczególnie 

dla osób starszych oraz osób niepełnosprawnych. Wielość pomieszczeń powoduje, że 

jednocześnie mogą się tam odbywać spotkania kilku grup, a metraż pomieszczeń 

stwarza komfortowe warunki dla korzystających.  

 Rozpoczęcie działalności w lokalu niewątpliwie wpłynie na estetykę budynku  

a także ograniczy proces dewastacji związany z nie ogrzewaniem i nie używaniem 

pomieszczeń. Wobec przedstawionych argumentów przekazanie Sołectwu lokalu 

użytkowego w Unisławiu Śląskim nr 13a na pewno jest zasadne i  pozytywnie wpłynie 

na integrację społeczności lokalnej. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa był omawiany na posiedzeniu Komisji i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 



 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/252/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2010r.  

w sprawie oddania  w użyczenie lokalu użytkowego w Unisławiu Śląskim nr 13 na 

rzecz  Sołectwa Unisław Śląski została przyjęta 14 głosami „za” Radnych obecnych na 

sali podczas glosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

Ad.17.Projekt uchwały Radny Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Statutu 

Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że proponowany zakres zmiany 

Statutu Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji określił w swoim 

wystąpieniu Wojewoda Dolnośląski, wnosząc skargę do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego na uchwałę Nr 6/XX/2010 z  30.06.2010 roku Zgromadzenia 

WZWiK w sprawie określenia zasad współdziałania WZWiK z Gminami 

członkowskimi Związku w zakresie przygotowania, realizacji i finansowania 

inwestycji wodociągowo – kanalizacyjnych oraz innych przedsięwzięć wynikających 

ze statutowej działalności Związku. 

 Wojewoda Dolnośląski uznał, że jedynie Statut Związku może określić zasady 

współdziałania i udział Gmin w przygotowaniu i realizacji wspólnych inwestycji 

wodociągowo- kanalizacyjnych. 

 Mając na uwadze aktualne i przyszłe potrzeby Gmin w zakresie rozbudowy  

i modernizacji sieci i urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych związanych  

z rozwojem Gmin i inwestycjami koniecznymi dla poprawy funkcjonowania 

infrastruktury gminnej konieczne jest włączenie  

 



Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

negatywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Statutu Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji nie została podjęta 14 głosami „przeciw” ( jednogłośnie ). 

 

Ad.18.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie oddania w 

użyczenie lokalu użytkowego w Unisławiu Śląskim nr 13 na rzecz  Sołectwa 

Unisław Śląski omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

W związku z rozwiązaniem umowy użyczenia zawartej pomiędzy Gminą Mieroszów a 

Stowarzyszeniem „Słoneczko Unisławia” na lokal użytkowy w Unisławiu Śląskim 13 

a, Sołtys Unisławia Śląskiego wystąpił z wnioskiem do Burmistrza Mieroszowa o 

użyczenie wspomnianego lokalu na świetlicę sołecką. 

 Sołectwo przy współudziale Stowarzyszenia „Słoneczko Unisławia” wykonało 

w lokalu szereg prac remontowych z myślą, iż będzie on pełnił planowane funkcje w 

sołectwie. Ponadto sołectwo w planie finansowym Funduszu Sołeckiego na rok 2010 

przeznaczyło część środków na remont i wyposażenie klubu co wpłynie na szybsze 

udostępnienie klubu zarówno mieszkańcom sołectwa jak i członkom Stowarzyszenia. 

Lokalizacja lokalu na parterze budynku sprawia, iż jest on dostępny szczególnie dla 

osób starszych oraz osób niepełnosprawnych. Wielość pomieszczeń powoduje, że 

jednocześnie mogą się tam odbywać spotkania kilku grup, a metraż pomieszczeń 

stwarza komfortowe warunki dla korzystających.  



 Rozpoczęcie działalności w lokalu niewątpliwie wpłynie na estetykę budynku a 

także ograniczy proces dewastacji związany z nie ogrzewaniem i nie używaniem 

pomieszczeń. Wobec przedstawionych argumentów przekazanie Sołectwu lokalu 

użytkowego w Unisławiu Śląskim nr 13a na pewno jest zasadne i  pozytywnie wpłynie 

na integrację społeczności lokalnej. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa -  Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LVII/252/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2010r.  

w sprawie oddania  w użyczenie lokalu użytkowego w Unisławiu Śląskim nr 13 na 

rzecz  Sołectwa Unisław Śląski została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do tego protokołu. 

 

Ad.19.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w zakresie 

wydatkowanych środków na umowy o dzieło i umowy   zlecenie w Urzędzie 

Miejskim omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Dorota 

Błażejowska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 



W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem jaki okres obejmowało 

zajście, ze najpierw zostały wpłacone pieniądze a dopiero podpisana została umowa. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że w tej chwili nie jest w 

stanie odpowiedzieć na to pytanie bo musiałaby przejrzeć jeszcze raz tą umowę. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem ile firanek zostało 

wypranych w zakresie podpisanej  umowy o dzieło. 

  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, ze umowa o dzieło oprócz 

uprania firan obejmowała również upranie flag i obrusów. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska poinformowała, że w tej 

sprawie odbyło się spotkanie z kierownikami, na którym został poruszony ten 

problem, ze bezwzględnie należy pilnować pewnych rzeczy, które występują na 

rachunkach tj. daty wykonania zlecenia. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani 

Justyna Rogulska poddała pod głosowanie sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej 

przez Komisje Rewizyjną. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte 14 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Przyjęte sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do tego protokołu. 

 

Ad.20.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w zakresie  

wypłaconej przez Urząd Miejski dotacji dla Stowarzyszenia Słoneczko w 

Unisławiu Śląskim omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Dorota 

Błażejowska. 



 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej w zakresie wypłaconej przez Urząd Miejski 

dotacji dla Stowarzyszenia Słoneczko w Unisławiu Śląskim stanowi załącznik nr 14 

do tego protokołu. 

 

Ad.21.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska 

poinformowała, że na poprzedniej sesji nie było pytań. 

 

Ad.22.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Marii Chmielnickiej   kiedy odbędzie się przetarg na opał 

dla placówek oświatowych na terenie gminy i kiedy placówki mogą spodziewać się 

dostawy opału odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że przetarg na 

opał został ogłoszony. Termin składania ofert jest do 5 października br. W zależności 

od tego ile wpłynie ofert będzie się to wiązało z terminem podpisania umowy.  

 

Na prośbę Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej o otwarcie furtki z boku boiska, 

ponieważ dzieci korzystające z boiska przechodzą przez siatkę i niszczą ją Burmistrz 

Mieroszowa poinformował, że obiekt przy ul. Hożej nie jest jeszcze dopuszczony do 

użytkowania ponieważ obiekt nie jest odebrany. W najbliższym czasie ma wpłynąć od 

wykonawcy zgłoszenie, ze inwestycja została zakończona. Od tego momentu będzie 

toczyła się procedura odbiorowa. Dopiero uzyskanie pozwolenia na użytkowanie ze 

Starostwa powiatowego będzie momentem kiedy obiekt zostanie dopuszczony do 



eksploatacji. Póki co, to wykonawca odpowiada za obiekt i nie może być takiej 

sytuacji, ze ktoś korzysta z tych boisk. 

 

Na pytanie zadane przez Radnego – Pana Piotra Brzęckiego czy droga przez ul. 

Kwiatową do Czech jest już otwarta od strony polskiej odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że według Czechów ciąg tej drogi 

jest otwarty z kolei według informacji ze strony Starostwa Powiatu Wałbrzyskiego jest 

zamknięty. Temat został zgłoszony do zarządcy dróg powiatowych. 

 

Na pytanie zadane przez Radnego – Pana Macieja Barana w odniesieniu do pkt. 8 

sprawozdania Burmistrza Mieroszowa z czynności wykonywanych okresie 

miedzysesyjnym  tj. spotkania władz gmin, dotyczącego  „Budowy środkowo – 

sudeckiego regionu gospodarki odpadami w oparciu o Zakład Unieszkodliwiania 

Odpadów w Lubawce”, zwróci się z pytaniem jakie zostały wypracowane warunki 

uczestnictwa, szczególnie od strony finansowej odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że było to spotkanie z Zarządem 

spółki SANIKOM oraz Marszałka. Spotkanie dotyczyło realizacji budowy 

śródsudeckiego regionu gospodarki odpadami w oparciu o zakład utylizacji odpadów 

w Lubawce. Cała inwestycja zamyka się kwotą 26 674 380 złotych, natomiast wartość 

brutto na podstawie złożonego wniosku to 32 542 733 zł. Tutaj jest przewidziany 

montaż finansowy polegający na wkładzie własnym poprzez zaciągnięcie pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 8 043 453 zł. Obecnie jest ośmiu 

udziałowców gmin , które przystępują do tego przedsięwzięcia. Została przedstawiona 

propozycja aportu pieniężnego, podniesienia udziałów przez poszczególne gminy jak 

również poręczenia kapitału tj kredytu, który ma być zaciągnięty w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska. 

 

Ad.23.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Nie było. 

 



Ad.24.Zakończenia obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani 

Justyna Rogulska zamknęła LVII sesję Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska  


